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Ministr zahraničních věcí Heiko Maas na jednání Bundestagu
prohlásil, že si chce v rámci německého předsednictví Evropské unie
„vynutit solidaritu“ s tím, že středo- a východoevropské země musejí
přijmout část migrantů. Poslanec AfD Petr Bystroň ministra vyzval,
aby z Berlína nediktoval podmínky jiným zemím. Ministr mu
odpověděl: „Nedělejte si naděje, já si to nerozmyslím, protože jsem
přesvědčen, že členství v Evropské unii s sebou přináší jak práva,
tak i povinnosti, mnozí profitují z EU finančně, ale nejen finančně.
Jsou ale i jiné hodnoty, ke kterým jsme se členstvím v EU zavázali, a
proto nelze jen využívat práv, ale je nutné plnit i povinnosti, které
jsou s tím spojené, a to bude téma německého předsednictví.“

Pan ministr není idiot, jen je neskutečně arogantní, a Evropskou unii
pokládá za nástroj německé dominance, které se musejí všichni
podřídit, a to zejména menší státy. Je to další válka tentokrát
nevojenskými prostředky. A nemáme daleko od konečné porážky.

Takže nestačí, že Německo vyvolalo dvě světové války a za tu
druhou nikdy nezaplatilo reparace. Nestačí, že se největší
měrou podílelo na novém rozkradení naší země v rozsahu ještě
větším než v období Protektorátu Čechy a Morava, nestačí, že k
nám ve velkém německé firmy dovážely odpadky, nejenže trvale
z naší země vyvážejí kapitál, ještě nám chtějí vnutit migranty,
které si sami pozvali. To je ten profit a to jsou ta práva?
Předseda vlády Babiš má v Německu podniky a proto je vydíratelný,
zase tak trochu něco někde prohlásí a jinde zase něco jiného. Víme,
že nakonec podepíše.
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Jsem přesvědčen, že si nový německý protektorát nemůžeme
nechat líbit. Budeme velmi důsledně sledovat současné německé
předsednictví a referovat o něm, tak aby naši občané pochopili, že
není na co dál čekat…

sdíletj na

 Ruské ministerstvo obrany oznámilo odražení útoku 20
ukrajinských dronů na Krym

1200

 

Ohodnotit příspěvek :

     

Před několika týdny zavraždil Ukrošváb českého občana v Brně,
před pár dny jiný Ukrošváb znásilnil a málem umlátil patnáctiletou
slečnu v Plzni. Nezdá se vám, že už je toho tak akorát dost ?!

Odpovědět  Teuton
Když se má nějaký systém zbourat a přeformátovat , tak je to možné
provést prudkým – silovým manévrem , kde dosažené výsledky
budou už v blízké budoucnosti nestabilní a nebo pomalejším , tzv.
generačním . Pomocí bezstrukturního řízení , bídačený dav , jakoby
z vlastní vůle vklouzne do procesu , který pro něho byl připraven . Že
se jen zaměnila jedna cela za druhou , na to dav přijde příliš pozdě ,
až po dokončení přeformátování .

 Studnicí toho jak se to dělá , je sametový převrat , samozřejmě při
pohledu na celkovou likvidaci východního bloku .

 Už několik let si všímám toho , že min. jewropa a její okolí , je
tlačena do matrice 30 léta 20 st. Nástup fašismu , který pokud máme
věřit oficiální hysterii “o” , tak vznikl SÁM od sebe , neřízeně .

 Jedním z ukazatelů , že spějeme k finále , je dosazení idiotů do vlád
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, což má má být tím posledním kamenem , strhujícím lavinu .
A nepochybuji o tom , že ten VŮDCE , budoucí Napoleon , který celý
tento přeformátovaný útvar převezme , je už předem připravován .

Odpovědět  Putinovec
Já také nepochybuji, tak to je. Kolik z nás to ale vnímá a je schopno
s tím něco dělat. Jedině sbalit si bágl a jak ta bývalá rakouská
ministrině zahraničí dát se na pochod směr Rusko. Kdo má možnost,
má poslední šanci, než pouta zaklapnou.

 .

Odpovědět  Albi
On to spletl, ale vždyť oni jsou všichni předsedové, byli k tomu
vybráni. Je jedno kdo z těch bruselských mazánků tam na té vládní
lavici sedí. Vrána k vráně.

Ohodnotit příspěvek :

     

Myslim, ze tato mizerie skonci az bude ze sveta vymicen nacismus.
1945 prohralo valku Nemecko ale nacismus prezil, protoze hlavnim
akterum bylo umozneno rozptylit se po svete, preskupit se a zacit
budovat zaklady 4 rise.Oni se nikdy nevzdaji svych choutek vladnout
cele planete. Maji to v genech.Schvab, Kissinger, Soros von Layen –
to vsechno jsou potomci a pokracovatele tech, kteri po valce odesli
do exilu nebo nebyli vubec obvineni.A jak to tak vidim, sami to
nezvladneme. Zase nejspis bude muset prijit pomoc z vychodu a
konecne 2. svetovou valku ukoncit.

Ohodnotit příspěvek :

     

Pane Davide, našim občanům to je z většiny jedno komu budou
sloužit. Cožpak je nevidíte a neslyšíte? Mluvit můžete o čem chcete,
tady je taková duševní vyprázdněnost u většiny lidu a tolik otroků
bez vlastní vůle, že vaše slova jsou jako hrách padající na stěnu.
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Ohodnotit příspěvek :

     

Erotické masky, ambasáda USA, prapory Škoda Auto. Prague
Pride vyrazila12.08.2023 12:35 | Reportáž
Do ulic hlavního města vyšel karnevalový průvod hrdosti
Prague Pride, do něhož se zapojily tisíce lidí. Před polednem se
začali v dolní části Václavského náměstí řadit lidé, aby vyrazili
na Letenskou pláň. K vidění jsou erotické masky, ale i mnoho
značek sponzorů, Škoda Auto přivezla na místo duhový
vůz………. Někteří naši politici se zúčastnili též.Maskovaní za
ču*áky – mají přes hlavu natažený primeros.

Ohodnotit příspěvek :

     

Pan ministr by měl spolu s celou jejich vládou řešit hospodářské
výsledky své země a její vyhlídky. Zřekli se levného ruského plynu,
levné ruské ropy, levných dalších surovin z Ruska, Afrika se bouří a
hrozí, že i ona přestane dodávat do EU suroviny a to vše jen díky
Západem vyvolanému konfliktu na Ukrajině a nevím už kolika
sankcím. Kde je v konečném výsledku sankciované Rusko a kde
Německo, spolunavrhovatel sankcí pane ministře? Vy jste si klidně
nechali vyhodit do povětří (do vody) plynovod, který jste sami
financovali. a vůbec to neřešíte. Jste stejně hloupí jako naši politici,
tak nevyhrožujte.

Odpovědět  zuzana
tak tohle jsem nevěděla….. vím, že belgičané odsekávali zápěstí a
chodidla lidem, včetně malých dětí, kteří nestíhali denní kvótu práce
(dodnes mnozí žijí, mnozí to nevydrželi), ale že Král měl platit a
raději zboural vzácné historické centrum Bruselu a místo nich
postavil nevzhledná skleněná monstra, to jsem nevěděla – že to bylo
za peníze,. co mělo dostat Kongo jako reparaci v jeho závěti………
to je prostě hnus…..
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Ohodnotit příspěvek :

     

Babiš je předsedou vlády ? Odkdy? Z článku : “Předseda vlády
Babiš má v Německu podniky a proto je vydíratelný, zase tak trochu
něco někde prohlásí a jinde zase něco jiného. Víme, že nakonec
podepíše”.

 Nebo nesedí časoprostor ???

 
 


